

**Mødereferat bestyrelsesmøde**  
**Torsdag, d. 2019.10.10 - kl. 09:00**

Til stede:	Johnny H. Pedersen, Hans-Henrik Tungelund, Birthe Boe, Mette Adamsen og Susanne Hansen
Mødested:	Klubhuset
Referent:	Susanne Hansen
Punkt:	<b>Emne:</b>
1.	<b>Siden sidst</b>
2.	<b>Hal.</b> Første tilbud på opstilling af hal er helt urealistisk. Bestyrelsen arbejder videre på løsninger.
3.	<b>Guld Korn fra Bestyrelseskursus.</b> Bestyrelsen har været på kredskursus i kreds 3 omkring bestyrelsesarbejde og det nye Klubmodul. Nøgleordene fra landsforeningen er Fællesskab, Åbenhed og Kvalitet.
4.	<b>Info arbejdet med lysmaster.</b> HH informerer på facebook.
5.	<b>Hvordan ser bestyrelsen ud i 2020.</b> Bestyrelsen søger efter en ny formand til næste generalforsamlingen. Susanne laver et opslag på facebook.
6.	<b>Etiske regler.</b> Susanne kikker på et oplæg til bestyrelsen til næste bestyrelsesmøde.
7.	<b>Klubfest.</b> Susanne laver en reminder omkring tilmelding til klubfest med et link til Formands-mailen
8.	<b>Vandrepokaler</b> Mette kontakter Rally, Agility vedr. indstillinger.
9.	<b>Tilskud til kørsel for klubbens deltagere til DM.</b> Tilskud er bevilget af bestyrelsen.
10.	<b>Skilte til luftpladsen</b> Bliver sat op i uge 42.
11.	<b>Opslag omkring krus.</b> Mette laver opslag.
12.	<b>Kredsmøde i kreds 3</b> Der er fundet en ny landskasserer. - Pr. 1.1.2020 er tilmelding til landskonkurrencer først til mølle. Vil man give kredsens HF fortrinsret, kan det kun ske ved at holde en kredskonkurrence. - Der kommer nyt skema til afregning af dommerne ved konkurrencer. - Stor utilfredshed med køreplanen for det nye medlemssystem. Der er alt for kort tid til at implementere det.
13.	<b>EVT</b> Dato omkring landskonkurrence den 26/4 er godkendt.
14.	<b>Næste møde</b> 5.12.2019 kl. 9.00